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Sejs-Svejbæk Lokalråd 

Møde den 03-01-2023 
Multihuset 19.00-21.00 (21.30) 

  Sejs-Svejbæk Lokalråds 

Hjemmeside  

E-mail: sejssvejbaek.lokal@gmail.com 

 

Mødeleder: Niels Møller Salomonsson (Næstformand) 

Referent: Carsten Aaby (Sekretær) 

Deltagere: Niels Møller Salomonsson (Næstformand), 
Thomas Frost Dalgaard (Kasserer), Carsten 
Aaby (Sekretær), Adrian Tresoglavic, Daniel 
Lindvig og Pia S. Kristiansen. 

Ikke til stede: Lars Bue Nørbjerg (Formand), Majbritt 
Holden Boye, Inge Findorf og Anders Koed. 

 

Godkendelse af forrige referat: Godkendt 

 

DAGSORDEN: REFERAT: 

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

2. Korte meddelelser siden sidst: 
a. (Carsten, Thomas og 

Adrian): Vi stiler mod første 
partnerskabsmøde om ‘De 
Små Fisk’  torsdag den 19. 
januar 16-18 på Sejs Skole,i 
samarbejde med Bendt 
Nielsens Tegnestue. 

a) Carsten indkalder til mødet. 

3. Henvendelser fra borgere og a) Carsten inviterer Simon Elkjær 

https://sejs-svejbaek-lokalraad.silkeborg.dk/
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mailto:sejssvejbaek.lokal@gmail.com
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andre: 
a. 03-01-2023: E-mail fra 

Simon Elkjær Christensen 
om lysforurening omkring 
Sejs-Svejbæk og 'Netto 
Biler's kraftige belysning af 
deres bilhandel. 

Christensen til at uddybe ved et 
kommende lokalrådsmøde. 

4. Nyt fra Silkeborg Kommune: 
a. Skolehallen skal 

vedligeholdes så den kan 
holde to år mere: 
Skolehallen skal stå i fire år 
mere, to år længere end først 
vurderet, og det vil kræve 
vedligehold af de mest akutte 
opgaver. I 2023 bliver der 
lavet vedligehold af 
Skolehallen, som har været 
udskudt på grund af planerne 
om nedrivning. 
Erstatningshallen for 
Skolehallen skal opføres i 
2025-2026, og i efteråret 
2026 skal Skolehallen rives 
ned, så der bliver plads til at 
udvide Sejs Skole. 

b. Hal 2 blev dyrere end 
ventet: På grund af 
ekstraordinære prisstigninger 
på stål og beton er byggeriet 
af hal 2 i Sejs-Svejbæk blev 
dyrere, 

c. Forslag om færre 
busafgange i sejs-svejbæk: 
Der er en risiko for, at bybus 
7 til Sejs-Svejbæk fra juli 
2023 kommer til at køre 

a) Lokalrådet afventer mødet den 09-
01-2023 i arbejdsgruppen for 
realiseringen af områdestudiet for 
Sejs-Svejbæk. 

b) Orientering. 
c) Se evt. 'Mobilitet i fremtiden' på 

Region Midt's hjemmeside. 

https://sejs-svejbaek-lokalraad.silkeborg.dk/
https://sejs-svejbaek-lokalraad.silkeborg.dk/
mailto:sejssvejbaek.lokal@gmail.com
https://silkeborg.dk/Kommunen/Her-bygger-vi/Omraadestudie
https://silkeborg.dk/Kommunen/Her-bygger-vi/Omraadestudie
https://www.rm.dk/regional-udvikling/det-gode-liv-i-hele-regionen/mobilitet-kollektiv-trafik-og-infrastruktur/mobilitet-2023
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sjældnere på lørdage og på 
skoledage, og at lokalbus 34, 
der blandt andet kører i Linå, 
Laven og i Sejs-Svejbæk, 
kommer til at køre en tur 
mindre på skoledage. 

5. Nyt fra arbejdsgrupperne: 
a. (Thomas) Jernbanelinjen. 
b. (Niels og Lars) 

Naturbeskyttelse: 

a) Toggruppen mødes sidst i januar om 
det fremtidige. 

b) Byrådets Klima og Miljøudvalg har 
endnu ikke arbejdet videre med 
forslaget om naturbeskyttelse. 

6. Sager til drøftelse: 
a. Hvordan deles vi om 

opgaverne? Bruger vi 
kræfterne rigtigt? Er der 
uudnyttede ressourcer? 

a) Almen drøftelse. 

7. Hjemmeside, Facebook og 
Foreningsnyt: 

Sejs-Svejbæk Lokalråds Facebookside 

8. Eventuelt: 
a. Ny ‘skilteskov’ ved Parkering 

Sejs Hede.  

a) Nogle borgere har undret sig over 
antallet af parkeringsskilte. Vi ser på 
det. 

9. Næste møde: 
a. Sted og tidspunkt: 
b. Dagsordensforslag: 

a) 07-02-2023 kl. 19 i Multihuset. 
b) Planlægning af det kommende 

vedtægtsbestemte borgermøde. 
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